## 《全港小學 AI 創新大賽 2025》

一 參賽報名表









中華人民共和國香港特別行政區政府 **數字政策辦公室** 

| 甲部、學校資料  |         |  |  |  |  |
|--|---------|--|--|--|--|
| 學校名稱:  | 學校電話:   |  |  |  |  |
| 學校地址:  | 指導老師姓名: |  |  |  |  |
| 老師電郵:  |         |  |  |  |  |
|  |         |  |  |  |  |
| 乙部:參賽隊伍資料<br>隊伍名稱:(可使用中文或英文命名,字數限於10個字以內)      |         |  |  |  |  |
| <b>                                      </b>  | CUHK    |  |  |  |  |
| 参賽學生姓名及年級:<br>(年級:                             |         |  |  |  |  |
| (年級: )   |         |  |  |  |  |
| (年級: )   |         |  |  |  |  |
| 每支參賽隊伍由 2 至 4 名學生組成,所有成員必須於 2024/25 學年就讀小一至小六。 |         |  |  |  |  |
| 丙部:提交比賽材料                                      |         |  |  |  |  |
| 請確認將於 2025 年 5 月 30 日 下午5時 或以前透過網上平台遞交以下項目:    |         |  |  |  |  |
| 計劃書(PDF,不多於五頁) <u>或</u> 短片(3 分鐘以內,格式           | て不限)    |  |  |  |  |
| 以 iTrain 訓練之 AI 模型(格式:zip)                     |         |  |  |  |  |
| 已簽名及蓋上校印的參賽回條                                  |         |  |  |  |  |

參賽者須使用 iTrain 平台以訓練 AI 模型,請使用下列連結: https://itrain.eduairhk.com/

#### 丁部、聲明及授權

本人確認上述所填資料屬實,並授權主辦單位在非商業性質下,於比賽推廣、展覽及學術用途中使用本隊 資料及作品。

| 指導老師簽署: | 學校蓋章: |
|---------|-------|
|         |       |
| 校長姓名:   |       |
|         |       |
| 校長簽署:   |       |
|         |       |
| 日期:     |       |
|         |       |

您是否同意透過電郵接收 EduAIR 的最新資訊(如產品更新、培訓工作坊、教學資源及新產品發布等)?

是 否

本人代表本活動參加者,同意主辦單位在活動期間對參加者進行拍照及錄影,並明白主辦單位有可能公開 上述影像及相關資料作推廣或記錄用途。

不同意 同意

本人代表本活動之參加者,同意主辦單位於活動期間對參加者進行訪問,並拍攝比賽實況,亦同意攝製團 隊對所拍攝內容擁有創作及剪接的自主權。本人同意主辦單位可將相關素材製作成紀錄片,並用作出版、 放映、廣播及公開展示之用途。紀錄片完成後,學校將有權利審閱內容。參加者對上述事項之同意與否, 將不影響比賽評審結果。

不同意 同意

### 戊部:備註

- 每張報名表僅限登記一隊,請確保所填資料準確無誤。
- 請自行列印已填妥的參賽報名表,並交由校長簽署及加蓋學校印章。
- 請於 2025 年 5 月 30 日(星期五)下午 5 時正前,將已簽署並蓋章的報名回條,連同參賽作品,透過 網上平台遞交。
- 如有查詢,請聯絡主辦單位:愛動智教育系統有限公司 (EduAIR) 電郵:info@eduairhk.com | 電話:+852 6437 3924

# HONG KONG PRIMARY SCHOOL AI INNOVATION COMPETITION 2025 — REGISTRATION FORM





**Supporting Organizations:** 





The Government of the Hong Kong Special Administrative Region of the People's Republic of China

| SECTION A: SCHOOL INFORMAT  | ION     |                         |  |  |  |
|---|---------|-------------------------|--|--|--|
| School Name:  |         | School Phone Number:    |  |  |  |
|   |         |                         |  |  |  |
| School Address:   |         | Teacher-in-Charge Name: |  |  |  |
|   |         |                         |  |  |  |
| Teacher Email:  |         |                         |  |  |  |
|   |         |                         |  |  |  |
| SECTION B: TEAM INFORMATION  Team Name: (in Chinese or English; limited to a maximum of 10 words) |         |                         |  |  |  |
| 3 . ,   |         | CUHK                    |  |  |  |
| Participating Students' Names and Gra   | des:    |                         |  |  |  |
|   | (Grade: |                         |  |  |  |

Each team shall consist of 2 to 4 students currently enrolled in Primary I to Primary 6 for the 2024/25 academic year.

### SECTION C: SUBMISSION OF COMPETITION MATERIALS

Please ensure that the following materials are duly submitted through the online platform on or before 5:00 PM, May 30, 2025.

- Project proposal (PDF, no more than 5 pages) or video (within 3 minutes, format not restricted)
- Trained AI model using iTrain (format: .zip)
- Signed and school-stamped application form

Participants are required to use the iTrain platform to train their Al models. Please access it via the following link: https://itrain.eduairhk.com/

### SECTION D: DECLARATION & AUTHORIZATION

I hereby confirm that all information provided above is true and accurate, and I authorize the organizer to use the team's information and works for non-commercial purposes such as competition promotion, exhibition, and academic research.

| Teacher's Signature:  | School Stamp: |         |  |  |
|---|---------------|---------|--|--|
| Principal's Name:   |               |         |  |  |
| Principal's Signature:  |               |         |  |  |
| Date:   |               |         |  |  |
| Would you like to receive the latest updates (e.g., product updates, training workshops,  |               | unches) |  |  |
| Agree Disagree  On behalf of the participants, I consent to the organizer photographing and filming participants during the event. I understand that such images and related materials may be made public by the organizer for promotional or documentation purposes.   |               |         |  |  |
| Agree Disagree  |               |         |  |  |
| On behalf of the participants, I consent to the organizer conducting interviews and recording footage of the competition throughout the event. I understand that the production team shall retain full creative and editorial discretion over all recorded content. I also authorize the organizer to produce a documentary using the recorded materials and to utilize the final production for purposes including, but not limited to, publication, public screening, broadcasting, and exhibition. The school shall be granted the opportunity to review the completed documentary prior to its release. Consent to the foregoing shall have no bearing on the outcome of the competition.  Agree Disagree |               |         |  |  |

### SECTION E: REMARKS

- Each registration form is limited to one team only.
- Please ensure all information is completed accurately.
- Please print out the completed registration form, have it signed by the principal, and stamped with the school seal.
- Submit the signed and stamped reply form along with the competition materials via the online platform on or before 5:00 PM, Friday, May 30, 2025.